
Referat fra Bestyrelsesmøde

Tom Nørgaard skrev referatet

18:30
Hos Michael

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

26 feb.

mandag

Der var ingen der mødte op

Kjeld, Mikael, Tom, Alex Krabbe , Lisbeth og Preben deltog IKKE på mødet

Vi skal beslutte os for pjecens endelige udseende og de informationer vi lægger ind i den om de
enkelte projekter.

01

Pjecen med få rettelser blev vedtaget. Justeringer blev overladt til Bjørn om at få gennmeført.

Beskrivelse

Hvad kan de enkelte gøre for at få pjecen bredt
ud?

02

Det blev vedtaget at omdele pjecen via nogle unge mennesker der ville få biografbiletter. Desuden skal bestyrelsen
omdele i butikker, på virksomheder samt ved at bestyrelsesmedlemmer selv omdelte ved idrætsstevner og lignende.
Det blev yderligere drøftet at lade fjernvarmeselskaberne udsende pjecen elektronisk til deres medlemmer.

Beskrivelse

Hvem kan vi spørge om hjælp med
pjecen

03

Lodsejerne har tilbudt at hjælpe.

Beskrivelse

04



Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Præsentation af udkast til samarbejdsaftale mellem Vores Energi ApS og Energiforeningen
Sydthy

Et udkast blev præsenteret og det blev besluttet efter at Bjørn havde forladt mødet, at lade Mikael forhandle aftalen
endeligt på plads med Vores Energi.

Beskrivelse

Samarbejdsaftale med Energicenter
Nord

05

Et udkast der flugter med de øvrige lodsejeres tilbud blev vedtaget. Dvs. 2/3 til Energiforeningens disposition. 1/3 til
projektudvikler. (Udkastet vedhæftet nedenfor.)

Beskrivelse

Lisbeth ønskede at stoppe som formand. Et forslag blev stillet fra de 3 fjernvarmedledere om at gøre
Tom Nørgaard til ny formand.

06

Forslaget blev vedtaget enstemmigt af bestyrelsen. Tom Nørgaard overtager formandsposten fra Lisbeth.

Lisbeth ændre på Virk.dk

Bestyrelsens sammensætning:

Formand: Tom Nørgaard

Næstformand: Alex Krabbe

Kassere: Lisbeth

Medlemmer Kjeld Yde Madsen

Michael Søgård

Preben Bjerre.

Beskrivelse
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